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ACTA Nº 04/20 CONSELL ECONÒMIC I SOCIAL 
14 maig de 2020 

 
 

Assistents amb veu i vot 

President: 
Sr. Diego Gómez i Garcia 
 
En representació de 
l’Associació Empresarial: 
Sr. Raül Tudela Soriano 
 
En representació de CCOO: 
Sr. Josep Antoni Carrascosa 
Torregrosa 
 
En representació de UGT: 
Sr. Raül Roselló Gregori 
 
Vocal en representació de 
l’equip de govern. 
Sr. Alber Furió  
 
Vocal en representació dels 
grups que no conformen 
l’Equip de Govern: 
Sr. Miguel Vidal Llopis 
 
 
Assistents amb veu i sense 
vot 
 
Secretària 
Sra. Carmen Herrero Pardo 
 
 
 

 
 
 
, 
 
 
 

Sent les 10:00 hores  del dia dalt indicat, i reunint-se de 
forma telemàtica, a través de vídeo conferència els Srs. 
al marge expressats, components del Consell Econòmic 
i Social, constituït a l’empara de l’establit en els Estatuts 
que li són propis, en virtut de la seua ratificació en la 
sessió plenària celebrada el dia quatre de setembre de 
mil nou-cents noranta, tot açò a fi de tractar el següent: 

 
 
 
 

ORDRE DEL DIA 
 

1. Aprovació acta 21 d’abril de 2020 

2. Ajudes autònoms 

3. Pla d’ocupació social 

4. Mesures comerç 

5. Despatx extraordinari 

6. Precs i preguntes. 
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pàg. 2 
 

 
1 .- APROVACIÓ ACTA 21 D’ABRIL DE 2020 

Queda aprovada per unanimitat l’acta de la convocatòria del dia 21 d’abril de 2020 

 
2 .- AJUDES AUTÒNOMS 

El Sr. President obri aquest punt destacant la prudència que sempre han tingut per a 
tractar aquest tema, jurídicament parlant. Mai han volgut precipitar-se amb estes ajudes 
perquè eren conscients que podrien ser incompatibles amb les ajudes atorgades per la 
Generalitat Valenciana. 
 
Confirma que prèviament a la convocatòria es van fer consultes jurídiques tant a la FVMP 
com a la D.G. Administració Pública, de fet, comenta que Toni Such va facilitar un model 
de bases sobre les quals s'han basat per a la convocatòria d'ajudes municipals a 
autònoms. No obstant això, assenyala que existia urgència a convocar-les donada la 
situació actual, ja que s'ha confirmat que a Alzira han hagut 1400 sol·licituds a les ajudes 
atorgades per Labora. 
 
La clau, destaca, està en l'objecte de les ajudes. Ha de ser diferent a l'objecte establit en 
el Decret publicat per la  Generalitat, en el qual s'indica que van destinades a compensar 
la disminució d'ingressos provocats per l'estat d'alarma mentre que la convocatòria 
d'ajudes municipals té com a objecte la reactivació de l'economia local. 
 
Perquè les empreses pogueren obtindre liquiditat ràpidament, la convocatòria es va 
aprovar pel ple amb informes favorables de la Secretaria i de la Intervenció municipal i es 
va sol·licitar, a més, a la Direcció  de l'Administració Local un informe que donara la 
conformitat sobre la inexistència de duplicitats. 
 
En aquest moment el Sr. Furió atén la sol·licitud del Sr. Tudela i li remet còpia d'este 
informe. 
 
El Sr. President contínua explicant que el dia anterior van parlar amb el Secretari 
autonòmic, Sr. Nomdedéu, referent a les  subvencions, i que éste afirma que no són 
convocatòries incompatibles sinó complementàries. 
 
Considera que ha d'informar-se a la ciutadania que, en tindre un objecte diferent, es 
poden optar a les dues subvencions. Sol·licita als membres del Consell que facen 
extensiva esta informació i que tot aquell que  necessite l’ajuda la sol·licite fins al dia 26 
de maig. 
 
 Confirma que s'intentaran resoldre el més ràpid possible i que eixe dia es podrà saber si 
és necessari destinar més recursos. En este cas, el dia 27 es prepararà tot el necessari 
perquè s'aprove pel ple del mateix dia. 
 
Comenta que es redactarà un comunicat per a publicitar tota la informació sobre este 
tema i que s’enviarà també a les assessories perquè compten amb totes les dades i 
puguen transmetre confiança sobre este tema als seus usuaris. 
 
El Sr. Carrascosa confirma que està molt bé poder comptar amb aquesta certesa, ja que 
en l'ambient es respira una molèstia generalitzada i no contribueix res al fet que esta 
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desaparega que la ciutadania haja d'estar fent consultes constantment. És fonamental 
comptar amb eixos informes positius i si efectivament són compatibles i complementàries 
que quede clar perquè cesse la “rumorologia”. 
 
El Sr. Tudela lamenta que no s'haja consultat a l'Associació Empresarial. Entén, com a 
representant dels empresaris, que les Pimes haurien de poder beneficiar-se i remarca 
que s'han tret les ajudes sense comptar amb ells. 
  
Afirma que una forma que la informació haguera arribat correctament a tot el món és que 
s'haguera comptat amb ells o, almenys, informar-los sobre este tema. Assenyala que 
encara que li semblen bé les ajudes ara mateix hi ha una falta d'informació absoluta als 
carrers. 
 
El Sr. President confirma que la convocatòria d'ajudes es va aprovar pel ple, que aquest 
és públic i que a més es va facilitar informació a la Junta de portaveus. Confirma que tant 
les Pimes com les S.L. poden presentar-se perquè s'intentarà ajudar a tot el que ho 
necessite. 
 
El Sr. Tudela respon que les bases de participació havien d'haver sigut consensuades, ja 
que tant l'Associació com els sindicats podien haver participat i aportat propostes. 
Insisteix que les Pimes han de beneficiar-se, perquè són les grans oblidades, i fins i tot 
alguna gran empresa també. 
 
El Sr. Vidal reconeix que si la veritat és que es van aprovar pel ple, també es va dir, en 
una reunió prèvia del Consell, que se'ls facilitaria als membres del mateix un esborrany 
de les bases perquè pogueren fer les seues aportacions. Opina que d'haver-se compartit 
la informació no existiria ara mateix un problema al carrer. 
 
El Sr. President indica que la gent desconfia de la paraula del seu Alcalde i es fia 
plenament del seu assessor. Confirma que estes ajudes han costat moltíssim treball i que 
encara que molts opinen que són un regal enverinat la realitat no és així. 
 
Es disculpa per no haver remés prèviament les bases als integrants del Consell però 
explica que s'han treballat molt tant jurídica com administrativament i que poder 
gestionar-les d'una manera tan ràpida ha implicat un gran esforç. 
 
Assenyala també que en el Consell Assessor de Comerç s'ha comunicat que pot 
presentar-se tot el món perquè la intenció és no deixar a ningú fora de la convocatòria.  
 
Recorda les ajudes que es van atorgar quan les inundacions inutilitzaren vehicles i 
encara que en algunes sol·licituds faltava documentació van ser admeses a instàncies de 
l'oposició.  

 

Afig que si s'ha de rectificar es rectifica però que no entén la crítica i en este punt dóna la 
paraula al representant d'UGT. 
 
El Sr. Roselló comenta que el paper institucional de l'Ajuntament no es pot negar però 
que el Consell Econòmic és un òrgan consultiu del mateix i no li sembla correcte que els 
seus membres hagen hagut de conéixer les ajudes a través del BOP. 
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Considera que es podrien haver fet aportacions o haver consensuat el moment, ja que a 
data de hui es pot saber que a Alzira hi ha hagut 1400 sol·licituds d'ajudes a autònoms de 
la convocatòria de la Generalitat, tampoc es coneix fins i tot quants autònoms cobraren 
l'ajuda per cessament d'activitat i tot això implica una feblesa en l'objectiu de l'ajuda. 
 
 Reconeix que li haguera agradat col·laborar en l'elaboració de les bases i que tant ell 
com UGT respecten profundament la labor duta a terme per l'Ajuntament i que en 
situacions d'emergència s'ha d'actuar amb la màxima lleialtat a éste. 
 
Entén que en els pròxims mesos s'haurà de fer una anàlisi de les circumstàncies, que 
són canviants, i que hauran de dur-se a terme correccions, incorporar noves mesures… i 
seria bo el compromís de treballar conjuntament ja que considera que seria una dinàmica 
que donaria molt bon resultat. 
 
Des d'UGT apostaran sempre per la unitat però també perquè se'ls respecte com a agent 
social i en la seua opinió fins i tot s'està a temps de treballar en esta línia. 
 
El Sr. President agraeix la seua intervenció i demana disculpes. Recorda que en l'última 
reunió del Consells va parlar d'actuar sempre amb prudència però també se li va 
sol·licitar agilitat i rapidesa perquè la liquiditat arribara el més prompte possible a les 
empreses.  
 
Confirma que en el dia d'ahir es va saber que s'havien presentat 608 ERTOS a la ciutat 
d'Alzira, que implicaven a més de 2000 treballadors. Reconeix la possibilitat que algú 
quede fora de les ajudes però que s'aniran incorporant noves mesures així com que 
també arribaran noves ajudes d'altres administracions. 
 
Explica que com a administració pública l'Ajuntament es troba en una tessitura delicada, 
les instruccions són complicades i les convocatòries apareixen d'un dia per a un altre i és 
difícil manejar tota la informació. 
 
El Sr. Tudela demana la paraula per a fer una xicoteta aportació, considera un error el 
demanar en les bases un 75% de disminució de la facturació perquè això implica 
directament que l'empresa està morta.  
 
Este punt deixa fora de la convocatòria a moltes empreses que han fet l'impossible per 
continuar treballant durant este temps. 
 
Indica també que la presentació de la documentació està resultant complicada i que 
molts autònoms han de demanar ajuda a un assessor ja que implica molt de treball. En la 
seua opinió, s'haurien de buscar fórmules que no complicaren tant l'accés a les 
convocatòries. Reconeix que hi ha tensió però és que hi ha gent que no pot omplir la 
seua nevera i la seua única intenció és ajudar. 
 
El Sr. President reconeix que, efectivament, la tensió afecta a tot el món però que la 
documentació és la mateixa que s'ha hagut de presentar per a sol·licitar les ajudes 
convocades per la Generalitat amb el que, en principi, no hauria de resultar molt 
complicat. De totes maneres és conscient que hi ha tràmits administratius que exigeixen 
una documentació determinada i que resulta difícil simplificar-los.  
 
Quant al criteri del 75% de disminució de la facturació és possible que el Sr. Tudela tinga 
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raó però recorda que també hi ha persones que han continuat treballant quasi amb total 
normalitat. 
 
El Sr. Tudela opina que cal alegrar-se per ells, i està segur que no demanaran les ajudes, 
ell fa referència a la gent que realment el necessita. 
 
El Sr. President respon que efectivament la convocatòria va destinada a persones que la 
necessiten. 
 
El Sr. Tudela recorda que estan en contacte constant amb comerços, empreses... i 
consideren que poden ajudar en este tema. 
 
3 .- PLA OCUPACIÓ SOCIAL 

El Sr. President explica que en l'anterior reunió es va parlar de la necessitat que existia 
d’un pla d'ocupació social, un pla que fóra àgil per a poder contractar a les persones que 
per la desocupació es van a quedar en situació de vulnerabilitat.  
 
Indica que la posada en marxa d'estes contractacions podria tardar 2 mesos i assenyala 
que ja s'està treballant en les bases des d'Idea, l'àrea de funció pública i serveis socials. 
 
Recorda que l'últim pla, el de 2015, va donar molts problemes perquè no va aconseguir 
donar respostes als problemes socials d'aquell moment i comenta que la setmana que ve 
segurament es podrà facilitar la proposta de les bases de selecció als membres del 
Consell. 
 
Exposa que la idea és simplificar la documentació, no es demanarà nivell de rendes, sinó 
que els criteris es basaren en la data d'inscripció com a demandant d'ocupació, vida 
laboral i unitat familiar. 
 
S'ha pensat en un pla comú amb dues convocatòries, un destinat a persones amb 
qualificació i un altre per a persones amb qualificació menor o sense ella. Per 
descomptat, aclareix, els beneficiaris hauran d'estar empadronats a Alzira. 
 
S'està estudiant la dotació econòmica ja que l'objectiu seria contractar entre 30-50 
persones un mínim de 6 mesos, amb un contracte d'acumulació de tasques, la jornada 
laboral està encara per decidir però tot això implica parlar d'uns 450.000-500.000 €. 
 
La idea és ajudar a les persones més vulnerables d'esta crisi i per a donar-los una 
resposta efectiva s'està pensant en perfils com peons de càrrega, mediambientals, 
ajudants d'electricistes, agutzils. 
 
Afig també que s'està valorant una ajuda a la contractació per a les empreses, assenyala 
que hi ha empreses que continuen treballant o que fins i tot han augmentat el seu volum 
de treball així que seria convenient facilitar la contractació a aquest tipus d'empreses. 
Per a finalitzar indica que l'objectiu és buscar que el procediment siga el més senzill 
possible. En este punt atorga la paraula a Carmen Herrero. 
 
Carmen Herrero indica que s'està treballant conjuntament amb diferents departaments de 
l'Ajuntament amb la finalitat de millorar les bases i que no produïsca les dificultats de 
plans anteriors quant a la seua tramitació. 
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Raúl Roselló reconeix que el pla de les famílies tenia un perfil dirigit a serveis socials i 
que en aquest moments cal combinar estos amb les tècniques de promoció econòmica. 
 
El Sr. Roselló opina que cal tindre una mirada complementària de les dues visions ja que 
les característiques de les persones desocupades no són les pròpies de les families que 
compten amb intervenció de serveis socials. 
 
Sol·licita que els departaments d'Idea i Serveis socials facen un bon estudi de la situació 
perquè els efectes siguen els necessitats. 
 
El Sr. Carrascosa intervé per a afegir que, indubtablement, la conjuntura actual no és la 
de 2015, la casuística és diferent. Es requereix perfilar bé les bases per a adequar-les al 
moment, per la qual cosa demana poder col·laborar en elles per a aportar els seus 
coneixements. 
 
Entén que el fet que el pla arribe fins a 2021 és correcte i considera molt encertat el fet 
que es dissenyen tenint en compte perfils no qualificats o menys qualificats i perfils 
qualificats, 
 
Vol insistir que s'ha de tindre en compte la capacitat de les empreses per a contractar. 
S'ha d'estudiar si les empreses estan en disposició de contractar.  
 
El Sr. President confirma que es passaran les bases als membres del Consell el més 
prompte possible. 
 
El Sr. Tudela exposa que s'ha d'explorar qualsevol altra fórmula possible. Afig que des de 
l'Associació, conjuntament amb els sindicats, estan treballant en un pla per a la 
contractació per part de les empreses des de fa dues setmanes, que les bases model 
han sigut facilitades pel Sr. Carrascosa i que les posaran a la disposició dels membres 
del Consell. 
 
Opina que si l'Ajuntament disposa de 500.000 € per a destinar a un pla d'ocupació, o si 
no d'una altra partida pressupostària, pot fer una aportació a aquest pla, sobretot perquè 
es beneficien treballadors de perfils qualificats. Considera que és una aposta important 
poder incentivar i fomentar l'ocupació en aquesta línia perquè fa que la gent se senta útil. 
 
És factible donar-li eines a la gent perquè puga desenvolupar-se professionalment. Afig 
que cal ajudar als empresaris, que complisquen els requisits evidentment, perquè la 
repercussió d'esta ajuda beneficia a tots, amb menys pressupost invertit la repercussió 
econòmica a la ciutat és major, d'aquesta manera s'aconsegueix que la gent siga 
autosuficient. 
 
El Sr. Gómez indica que en eixa idea és en la qual es treballa pel que sol·licita còpia de 
la proposta per a poder començar a estudiar-la. 
 
Podria ser un pla complementari al pla d'ocupació o convertir-se en un altre pla amb 
entitat pròpia. Sol·licita que es facen arribar les bases tant a Alcaldia com a Idea per a 
estudiar com es pot implementar. 
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El Sr. Tudela confirma que farà arribar una còpia a l'administració d'Idea perquè el 
remeta a tots els membres del Consell. 
 
La Secretària intervé per a recordar que l'Ajuntament compta amb el programa 
Formaplus, ajuda municipal d'inserció laboral a Alzira, en què se subvenciona la 
contractació de l'alumnat d'Idea mitjançant la Targeta d'Alzira i d'esta manera els diners 
reverteix a la ciutat. 
 
 
4 .- MESURES COMERÇ. 

El Sr. President explica que es van exposar les mesures en el Consell Assessor de 
Comerç del dia anterior i que s'està treballant en diferents línies d'actuació. 
 
D'una banda s'està facilitant la dinamització del comerç mitjançant campanyes en el 
context de l'estat d'alarma, com la publicitat sobre servei a domicili de comerç i bars, la 
campanya “El comerç és vida”..Totes elles destinades a mantindre l'esperit del comerç. 
 
D'altra banda destaca dues línies d'actuació: 
 
1- La creació d'una plataforma potent de comerç “on line”, que es denomina “Alzira es 
comercio-Alzira és comerç”, que respon a una antiga proposta dels comerços i que 
apareixia en el programa a nivell de legislatura. 
 
2- Bons d'ajuda al comerç per a estimular la compra i la fidelitat. 
 
En el primer cas, s'ha volgut donar suport a una empresa d'Alzira amb cert prestigi i 
coneixement del tema. La idea és incloure màrqueting, manteniment, logística..i que el 
servei de lliurament siga molt ràpid, 2 hores , i que en menys d'una setmana el comerç 
puga rebre els diners de la compra. Este projecte està en valoració. 
  
Es va informar el Consell de Comerç que la inversió inicial per als 4 primers mesos seria 
de 37.000 € i seria a càrrec de l'Ajuntament però els comerciants van sol·licitar informació 
sobre que passaria després d'aqueixos 4 mesos. 
 
 En la reunió d'ahir es va aclarir que, partint de la base que no pot ser un servei gratuït, 
l'Ajuntament podria aporta fins a 90.000 €, que inclourien els 4 primers mesos de servei i 
el que fóra factible amb posterioritat. Es va informar als representes de les àrees 
comercials que l'aportació dels comerços seria de 50€ mensuals. Explica que la 
plataforma de venda en línia provoca molts dubtes i reticències en els comerços, que es 
va proposar que cadascun s'encarregaria del seu repartiment i l'Ajuntament del tema 
administratiu en general, però eixa opció no és viable. 
 
Manifesta que hi ha decepció tant en equip de govern com en l'equip d'Idea perquè el 
tema no aconsegueix avançar i es considera que és el moment adequat per a la seua 
posada en funcionament. Explica que es va concretar que l'Ajuntament faria una consulta 
als comerços perquè exposen si volen pagar una quantitat fixa mensual o proporcional al 
volum venut i si desitgen abaratir costos fent cadascun la distribució de les seues vendes. 
 
Pel que respecta al segon cas, als bons d'ajuda al comerç explica que consisteix a 
complementar la compra de bons per part dels clients amb aportació econòmica 
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municipal. L'Ajuntament aportaria 10 euros per cada bo, però és una despesa molt 
important i a més s'ha d'estudiar tant jurídica com administrativament. 
 
 Exposa que una altra possibilitat és no augmentar el valor del bo amb diners públics sinó 
que es tractara d'un descompte en el preu d'este, és a dir, si el valor fóra 20 euros el 
ciutadà només abonaria 10 euros. 
 
Explica que cap de les mesures acaba d'arrancar però que l'Ajuntament està decidit a 
donar suport  als comerciants encara que és evident que algunes propostes necessiten 
estudiar-se jurídicament. 
 
El Sr. Carrascosa comenta, i sol·licita que no es mal interpreten les seues paraules, que 
en l'àmbit del comerç tot resulta molt complicat, les mesures preses en este aspecte, 
conversió en zona de vianants, fires… sempre han resultat polèmiques. 
 
Entén que l'Ajuntament té competències com a dinamitzador comercial però que la 
plataforma de venda en línia ja fa anys que havia d'haver-se posat en marxa, haguera 
ajudat a posicionar Alzira comercialment fora de les seues fronteres. 
Entén que els comerços tenen una situació complicada però que s'hauria d'optar pel 
possibilisme i treballar tots en col·laboració. 
 
El Sr. Tudela confirma que la proposta de la plataforma en línia fa anys que es va 
plantejar, però considera que desenvolupar este projecte amb les circumstàncies actuals 
és donar-se contra la paret. Confirma que des de l'Associació Empresarial sí que es dóna 
suport al projecte, que per això porten 4 anys reivindicant-lo però que consideren que no 
és el moment de posar-lo en marxa de cap de les maneres. 
 
El Sr. President opina que es confon amb esta visió, ja que les vendes en línia estan 
creixent, és més, posa com a exemple que les rebaixes enguany només podran realitzar-
se amb esta modalitat de venda, per la qual cosa és evident que cada vegada va a més.  
 
Afig que entén les raons del Sr. Tudela però que tal vegada per això mateix siga ara el 
moment de desenvolupar el projecte. De totes maneres es faran les consultes pertinents i 
es traslladarà al Consell Assessor de Comerç. 
 
El Sr. Tudela respon que no és el moment de fer proves, no es pot errar per a després 
modificar. Fa falta una empresa especialitzada, amb bagatge i experiència i l'empresa 
proposada no compta amb això. 
 
Per a poder desenvolupar aquesta proposta es necessita un coneixement tècnic absolut. 
Estan d'acord a donar suport a un plataforma de venda en línia però no d'esta forma, 
recorda que, en principi, es va dir que el cost serien 3.000€ i ja van per quasi 100.000€ a 
l'any. 
 
El president intervé per a dir que detecta certa animadversió sobre l'equip de treball i 
l'empresa que desenvoluparia la plataforma però que no hi ha inconvenient a considerar 
altres propostes. Comenta que davant el dubte que ha sorgit en el Consell de Comerç 
confirma que l'empresa té el domicili fiscal a Alzira i és ací on paguen els seus impostos i 
afig que, si existeixen reticències, el primer és confirmar que els comerciants donen 
suport a l'existència de la plataforma i en eixe cas es podran tindre compte altres 
propostes. 
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El Sr. Tudela opina que el normal és consultar a diverses empreses, no proposar una 
única opció que a més no compta amb l'experiència adequada i que resulta 
imprescindible, arribat el moment, que la posada en marxa siga immediata i sense errors. 
 
El Sr. President confirma que el Consell Assessor de Comerç ha comptat amb tota la 
informació però que, de moment, no s'ha rebut cap alternativa o una altra proposta sobre 
este tema. 
 
El Sr. Tudela manifesta que se'ls ha de fer més participes, i que el que es necessita és 
una mesura que tinga una repercussió immediata i deixar la plataforma per a més 
endavant, a més en la seua opinió hi ha un sobrecost en el pressupost. 
 
El Sr. President  respon que el global del pressupost recull segurs, màrqueting i el més 
important, facilita la logística i per això ascendeix a aqueixa quantitat. 
 
El Sr. Tudela explica que coneixen l'existència d'una plataforma de venda en línia, el cost 
de la qual és únicament de 5 € al mes i que a més ja està en funcionament. 
 
El Sr. President recorda que en la reunió del dia anterior del Consell Assessor de Comerç 
ningú va exposar eixa informació. 
 
El Sr. Vidal pregunta si la proposta de la plataforma està per escrit i el Sr. President 
aclareix que s'ha facilitat als comerciants tot el projecte a través dels seus representants. 
S'acorda que es facilitarà la mateixa informació als membres del Consell Econòmic i 
Social. 
 
Carmen Herrero sol·licita que es compartisca l'empresa responsable de la plataforma 
comentada pel Sr. Tudela per a poder estudiar-la. 
 
Raül Tudela informa que a l'Ajuntament d'Ibi han posat en marxa una mesura a la qual 
han destinat 475.000 € a través d'unes targetes, que funcionen com els bons, en les 
quals l'Ajuntament ha col·laborat amb 75 euros i el comprador amb 75 euros més. Pensa 
que en menor quantia podria fer-se també a Alzira. 
 
 
 
5.- DESPATX EXTRAÒRDINARI 
  
 
El Sr. President fa referència en aquest punt al canvi de fase en la desescalada proposta 
pel govern.  
 
Comenta que és possible que es passe a la Fase I però que s'ha establit una restricció 
respecte al punt sobre reunió de persones que contempla aquesta fase. La justificació 
rebuda per l'Ajuntament és que es deu a la gran mobilitat existent en la Ribera, l'elevat 
nombre de poblacions així com el de segones residències.  
 
Exposa que, pel que sembla, un repunt en el nombre de contagis en la setmana anterior i 
la mobilitat exigeixen un major control perquè compliquen el seguiment i la traçabilitat de 
nous contagis. 
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En la seua opinió han creat una falsa alarma perquè en altres comarques com l'Horta o la 
Safor també es dóna la mateixa mobilitat. Comenta que els alcaldes dels municipis 
afectats van sol·licitar comptar amb dades transparents: contagis, proves realitzades, 
organització de l'atenció primària i que estan pendents de la informació. 
 
De totes maneres, comenta el Sr. President, es passarà a la fase I i el que el preocupa 
realment és comptar amb la informació objectivable de la situació sanitària. Explica que 
en l'actualitat no hi ha cap cas en les residències d'ancians i que a l'Ajuntament han 
hagut de fer proves a part del personal en confirmar-se alguns casos. 
 
El Sr. Roselló consulta si la qüestió de la mobilitat peculiar de la Ribera se sustenta en 
paràmetres històrics o respon a algun sistema de seguiment implantat actualment. El Sr. 
President respon que no hi ha dades oficials ni oficioses i que no descarta la segona 
opció. 
 
El Sr. Tudela pregunta si la base perquè la Conselleria pose esta restricció ha sigut la 
situació sanitària o la mobilitat i el Sr. Gomez afirma que la seua responsable s'ha referit 
a les dos. Comenta també que encara que tot el món està preocupat pel pas a la fase I si 
en un parell de setmanes es dóna un repunt de casos poden tornar les mesures 
restrictives. 
 
El Sr. Tudela sol·licita a l'Ajuntament que reclame un major número de proves i test, com 
a forma de control de la malaltia. 
 
El Sr. President confirma que és competència de la Conselleria de Sanitat i seran els 
centres de atenció primària els que s'encarregaren de fer-los en tot cas. Afig que en 
Ajuntament s'hauran realitzat uns 200 test, pagats pel propi Ajuntament, comenta que 
constantment s'està aprenent sobre la malaltia i la mobilitat dificulta molt la contenció de 
la mateixa. 
 
El Sr. Tudela indica que cal reclamar a les grans institucions que es generalitzen les 
proves i test i li sol·licita a l'alcalde que el trasllade a la Consellera de Sanitat. 
 
EL Sr. President dóna la paraula a Carmen Herrero que informa els presents de la 
subvenció de 209.813 € que atorgarà la D.P. del Sepe per a pal·liar la desocupació 
agrícola. 
 

6.- PRECS I PREGUNTES 

 
I no havent-hi més punts que tractar, el Sr. President alça la sessió a les 12:00 hores, en 
la data de l’encapçalament indicat, signant el President del Consell i la Secretària en 
prova de conformitat amb el de dalt exposat. 
 
 
 
   

   EL PRESIDENT      LA SECRETÀRIA  
 

Id
e
n
ti
fi
c
a
d
o
r 

W
a
s
1
 s

4
S

6
 O

U
B

G
 N

0
D

c
 i
c
6
x
 m

N
S

i 
N

M
I=

  
 (

V
á
lid

o
 i
n
d

e
fi
n

id
a

m
e

n
te

)

U
R

L
 h

tt
p
s
:/

/s
e
d
e
e
le

c
tr

o
n
ic

a
.a

lz
ir
a
.e

s
/P

o
rt

a
lC

iu
d
a
d
a
n
o
/v

e
ri
fy

D
o
c
s
.j
s
p

CARMEN HERRERO PARDO

Fecha firma: 26/05/2020 17:26:36

JEFA DEL SERVICIO DE DESARROLLO ECONOMICO COMERCIO Y PROYECTOS
EUROPEOS

AJUNTAMENT ALZIRA

DIEGO ERNESTO GOMEZ GARCIA

Fecha firma: 27/05/2020 12:44:58

ALCALDE-PRESIDENTE

AJUNTAMENT ALZIRA
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            Diego Gómez i Garcia            Carmen Herrero Pardo 
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